
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ 

SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH 

BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 16. 10. 2023 

Přítomní senátoři jmenovitě (bez titulů):  

Nepřítomní senátoři (bez titulů): O. D. Franta (omluven), J. Kimmerová 

Přítomní hosté (bez titulů): Chloubová, Dolák, Freitinger Skalická, Samková, Tóthová. 

Předsedkyně  AS ZSF JU A. Hudáčková zahájila zasedání AS ZSF JU a konstatovala, že senát 

je usnášeníschopný (Přítomno: 11 členů ze 13) 

Na zapisovatele byl navržen:  M. Červený 

HLASOVÁNÍ O ZAPISOVATELI: 

PRO:   11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 

Zapisovatel byl schválen. 

Volba skrutátorů: 

Návrh: L. Šedová, P. Kincl 

HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH: 

PRO:  11  PROTI: 0   ZDRŽEL SE:   0 

Skrutátoři byli schváleni. 

Schvalování programu: 

Program: 

1. Návrh členů Disciplinární komise ZSF JU 

2. Řád habilitačního řízení a Řízení ke jmenování profesorem 

3. Výroční zpráva o činnosti ZSF JU za rok 2022 

4. Opatření děkanky ZSF JU č.13/2023 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 

rok 2024/2025 do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 

uskutečňovaných v českém jazyce 

5. Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2023 

6. Informace z posledního zasedání AS JU 



7. Různé 

Předsedkyně AS ZSF JU zahájila zasedání AS ZSF JU a navrhla úpravu programu, aby byl 
výměnou zařazen bod č. 5 jako bod č. 4. 

Nový program: 

1. Návrh členů Disciplinární komise ZSF JU 

2. Řád habilitačního řízení a Řízení ke jmenování profesorem 

3. Výroční zpráva o činnosti ZSF JU za rok 2022 

4. Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2023 

5. Opatření děkanky ZSF JU č.13/2023 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 

rok 2024/2025 do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 

uskutečňovaných v českém jazyce 

6. Informace z posledního zasedání AS JU 

7. Různé 

 

HLASOVÁNÍ O PROGRAMU: 

PRO:   11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:     0 

Nový program byl schválen. 

1. Návrh členů Disciplinární komise ZSF JU 

 

Rozprava: 

Děkanka ZSF Mgr. I. Chloubová, Ph.D., zdůvodnila doplnění Disciplinární komise ZSF JU. 
V současné době byli členy Disciplinární komise akademičtí pracovníci. Chybělo zastoupení 
studentské části. Předsedkyně představila navržené kandidáty a AS ZSF JU zahájila tajné 
hlasování. 

HLASOVÁNÍ O ČLENECH DISCIPLINÁRNÍ KOMISE ZSF JU 

KOLDOVÁ Miroslava   PRO: 11 PROTI : 0  ZDRŽEL SE: 0 

KORANDOVÁ Lenka:    PRO: 11 PROTI : 0  ZDRŽEL SE: 0 

ZEMAN Přemysl:     PRO: 10 PROTI : 0  ZDRŽEL SE: 1 

JELÍNKOVÁ Petra (náhradník):   PRO: 10 PROTI : 0  ZDRŽEL SE: 1 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje složení Disciplinární komise ZSF JU, esp. Doplnění členů o 

studenty. 

 

 



2. Řád habilitačního řízení a Řízení ke jmenování profesorem 

Děkanka ZSF JU představila návrh nového Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem a následně předala slovo proděkance pro vědu a výzkum prof. PhDr. Valérii 
Tóthové, Ph.D., která blíže charakterizovala tento řád.  

Rozprava: 

Předsedkyně AS ZSF JU otevřela diskusi a položila několik otázek v souvislosti s oponenty s 
akademickým titulem Ph.D habilitační práce. Proč není stanoveno, že oponentem habilitační 
práce není minimálně akademik s titulem docent? Prof Tóthová vysvětlila, že tomu tak 
zpravidla je, nicméně v řádu je min titul Ph.D. z toho důvodu, kdyby byl oponentem významný 
odborník na ojedinělou problematiku, který by byl kvalitním oponentem, ale neměl titul doc. 
Abychom měli tuto možnost. 

Další otázky se týkaly správného pojmenování habilitačního řízení z pohledu zákona (vědecká, 
pedagogická a umělecká kvalifikace uchazeče). Předsedkyně AS se pozastavila nad tou částí 
„umělecká“, proč je toto v řádu, když na ZSF umělecké obory nejsou a jistě ani nikdy nikdo 
uměleckou práci psát nebude. Prof. Tóthová odpověděla, že řád vychází z vysokoškolského 
zákona, kde je to takto uvedeno, proto to tam bylo ponecháno. Z právního hlediska je toto 
v pořádku. 

Předsedkyně dále otevřela téma, zda-li by nebylo správné u nově vytvořených dokumentů a 
řádů psát termín děkan/děkanka, že by se ten dokument stal univerzálnější i pro další období. 
Po velké diskusi bylo dohodnuto, že se bude používat označení, které přesněji vyjadřuje osobu 
aktuálně vykonávající funkci děkana. 

 

HLASOVÁNÍ O ŘÁDU HABILITAČNÍHO ŘÍZENÍ A ŘÍZENÍ JMENOVÁNÍ 

PROFESOREM 

PRO:   11 PROTI:  0  ZDRŽEL SE: 0 

 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Řád habilitačního řízení a Řízení jmenování profesorem 

 

3. Výroční zpráva o činnosti ZSF JU za rok 2022 

Děkanka ZSF JU předala slovo proděkanovi pro akademické záležitosti Mgr. et Mgr. Ondřeji 
Doskočilovi, Th.D. Proděkan prezentoval výroční zprávu o činnosti ZSF JU za rok 2022. 

Rozprava: 

Předsedkyně AS ZSF JU měla dotazy ohledně plánu znovuotevření Bc studia Ochrana 
veřejného zdraví. Vedení ZSF potvrdilo, že je to v plánu. 

HLASOVÁNÍ O VÝROČNÍ ZPRÁVĚ O ČINNOSTI ZSF JU ZA ROK 2022 

PRO:   11 PROTI: 0  ZDRŽEL SE:  0 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření 



4. Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na 

rok 2023 

Tento bod byl přediskutován spolu s bodem č. 3. 

Témata, jako jsou veřejné zakázky, legislativní možnosti MZ ČR, studijní program Civilní 
nouzové ochrany a ochrany obyvatelstva, zlepšení distanční metody jako prostředku kvality a 
doplnění výuky pro prezenční a kombinované studenty, byla prodiskutována. V diskusi 
vystoupili předsedkyně AS ZSF JU, senátorka Michalcová, proděkan Doskočil, proděkan 
Dolák.  

Senátorka Hajduchová odešla ze zasedání. Členů senátu je nyní 10. 

HLASOVÁNÍ O PLÁNU REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU ZDRAVOTNĚ 

SOCIÁLNÍ FAKULTY JU NA ROK 2023 

PRO:   10 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty 

JU na rok 2023 

 

5. Opatření děkanky ZSF JU č.13/2023 k podmínkám přijímacího řízení 

pro akademický rok 2024/2025 do bakalářských a navazujících 

magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce 

Děkanka ZSF JU předala slovo proděkance pro studijní a sociální záležitosti PhDr. Zuzaně 
Freitinger-Skalickej, Ph.D. Proděkanka Skalická apelovala na zlepšení propagace ZSF JU. 
Informovala, že JU v Českých Budějovicích připravuje jednotné pokyny pro uchazeče o 
studium, přičemž administrativní poplatek pro uchazeče je stanoven na 500 Kč. Zájemci mají 
možnost podat přihlášky pouze elektronickou formou.  

Senátorka L. Michalcová se ptala na průběh přijímacího řízení ústně. Děkanka a proděkanka 
jednoznačně odpověděly, že v současné době jsou přijímací zkoušky možné pouze písemnou 
formou. Senátor Červený se ptal, zda fakulta nebo univerzita plánuje modernizovat přijímací 
zkoušky elektronickou formou. Proděkanka odpověděla, že ano.  ZSF JU plánuje elektronizovat 
přijímací zkoušky, ale to se jistě nestane letos. 

HLASOVÁNÍ O OPATŘENÍ DĚKANKY ZSF JU Č.13/2023 K PODMÍNKÁM 

PŘIJÍMACÍHO ŘÍZENÍ PRO AKADEMICKÝ ROK 2024/2025 DO BAKALÁŘSKÝCH 

A NAVAZUJÍCÍCH MAGISTERSKÝCH STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 

USKUTEČŇOVANÝCH V ČESKÉM JAZYCE 

PRO:   10 PROTI:  0  ZDRŽEL SE:  0 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Opatření děkanky ZSF JU č.13/2023 k podmínkám přijímacího 

řízení pro akademický rok 2024/2025 do bakalářských a navazujících magisterských studijních 

programů uskutečňovaných v českém jazyce 



6. Informace z posledního zasedání AS JU 

Předsedkyně AS ZSF informovala členy senátu o konání Voleb kandidáta na funkci rektora 
JU pro období 2024 – 2028. Tyto se konají 14.11. 2023 ve 14:00. 

Předsedkyně AS ZSF JU dále informovala členy senátu o tom, že probíhaly velké diskuse 
ohledně honorářů za senátorské funkce v AS JU.  

Při následné diskusi vystoupil proděkan Dolák, který vyjádřil obavy, že honorář může ovlivnit 
senátory. Senátorka Šedová dodala, že tato funkce by měla být neplacená. Děkanka ZSF JU 
podotkla, že platba honoráře může mít manipulační charakter. Proděkan Doskočil vyjádřil, že 
členství v AS patří do akademického života členů akademické obce a studenti by měli být do 
něj zapojeni. Studentská sekce AS ZSF JU jednoznačně odmítá honorář za své členství v AS 
ZSF JU. 

7.  Různé 

Při bodu různé již nebyla přítomna děkanka fakulty, ani proděkanka po vědu a výzkum. 

Předsedkyně AS ZSF JU otevřela bod různé a následně informovala, že byla oslovena vedoucím 
pracovníkem Centrálních operačních sálů Nemocnice České Budějovice Dr. Petříkem s 
otázkou, zda ZSF JU plánuje zřídit magisterský navazující program Perioperační péče. 
Proděkan Doskočil uvedl, že zatím takový podnět nedostali. Vzhledem k tomu, že se  
Diskutoval o personálním zajištění ústavu UOP a zdůraznil potřebu posilovat existující 
programy UOP. Vzhledem k nepřítomnosti děkanky, kterou považovala předsedkyně senátu za 
důležitou při diskusi, byla tato ukončena. 

Předsedkyně AS ZSF JU ukončila zasedání AS ZSF JU a poděkovala všem za účast. 

 

Zapsal: M. Červený 

Revize: A. Hudáčková 


